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ZÁPISNICA 

z online zasadnutia Výboru mestskej časti Západ konaného dňa 26. 1. 2022 o 15:00    
formou videokonferencie prostredníctvom internetového pripojenia. 

 

Prítomní poslanci: Mgr. Ing., Josef Kolář, Ing. Mgr. Juraj Štilicha, Martin Barčák 
Neprítomní ospravedlnení: Bc. Tomáš Vaňo, Marcel Meravý 
Garant VMČ:   Ing. arch. Pavol Guga                                                                                                                                   
Vedúca UMM:   Ing. Gabriela Vanková                                                                                                                                   
 
 

1. Otvorenie     
 

Zasadnutie VMČ Západ otvoril pán Ing. Mgr. Juraj Štilicha, poverený vedením zasadnutia predsedom VMČ. Privítal 
všetkých zúčastnených. Skonštatoval, že VMČ Západ je uznášaniaschopný, sú pripojení 3 členovia. Neúčasť pána 
Vaňa a Meravého je ospravedlnená. 
 

Navrhnutý program zasadnutia: 
 

1. Otvorenie. 
2. Prerokovanie žiadostí odborných útvarov. 
3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov vznesené na minulom zasadnutí 
4. Požiadavky občanov a poslancov. 
5. Rôzne. 
6. Záver. 

 

Výbor mestskej časti Západ hlasovaním 3 za schválil program zasadnutia VMČ Západ.  
 

 

 

 

2. Prerokovanie žiadostí odborných útvarov   
 
 

Z odborných útvarov mesta bola zaslaná nasledujúca požiadavka na prerokovanie žiadosti:  
 

2.1 Žiadame Vás o vyjadrenie sa k predaju nehnuteľnosti – pozemku v k.ú. Zlatovce, na ulici Kasárenskej: 
- Pre : Jozef Kopúň a manž. Monika - C-KN parc.č.1442/20 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 376 

m2, evidovanej na LV č.1 ako výlučný vlastník Mesto Trenčín, za účelom majetkovoprávneho 
vysporiadania pozemku a scelenia s nehnuteľnosťami vo vlastníctve kupujúcich. 

Pozemok vo vlastníctve Mesta Trenčín sa nachádza v oplotenom  areáli žiadateľov, bez prístupu z verejnej 
komunikácie. Pozemok je pre Mesto Trenčín ako aj tretie osoby je nevyužiteľný. 

Útvar stavebný a životného prostredia MsÚ v Trenčíne, Útvar mobility MsÚ v Trenčíne a Útvar územného 
plánovania Mesta Trenčín dňa 14.07.2021 odporučili predaj pozemku. 

 

Výbor mestskej časti Západ hlasovaním 3 za odporúča odpredaj predmetnej nehnuteľnosti.  
 
 

3. Odpovede na požiadavky vznesené na minulom zasadnutí. 
 
 

Odpovede na požiadavky prečítal garant VMČ Západ. 
 

35/2021 Pán Ševčík - Chcem sa spýtať: Kedy bude osadený nový stĺp verejného osvetlenia na ulici Zlatovská (za 
kruhovým objazdom smerom k Benzinolu pri firme Bala), na ktorý upozorňoval pán poslanec Kolář na VMČ Západ 
ešte 25.08.2021?    
       

odpoveď: 
MHSL - Stĺp bude osadený do konca januára 2022. Proces vysúťaženia dodávateľa cez verejné 

obstarávanie a samotné dodanie nových stĺpov v súčasnej situácií cien ocele trval od septembra až do 
minulého týždňa. 
 

36/2021 Pán Ševčík -  Taktiež si dovoľujem zareagovať na požiadavku číslo 18, predloženú na VMČ zo dňa 
25.08.2021, vo veci cyklotrasy v priemyselnom parku.  Chcem sa opýtať, ako dopadla reklamácia spomínaného 
prepadu, lebo žiadnu opravu som tam nezaregistroval.          
 

odpoveď: 
UM - Investičný útvar niekoľko krát cyklotrasu prešiel aj so stavebným dozorom a nepodarilo sa im 

lokalizovať "hrboľaté úseky". Prosíme o zaslanie fotografií hrboľatých a prepadnutých úsekov tak, aby ich 
bolo možné aj lokalizovať. Čiastočne prepadnutá šachta sa síce nachádza na cyklotrase, ale je súčasťou 
priechodu pre cyklistov na ceste postavenej pred asi 10 rokmi, takže sa na ňu už záruka nevzťahuje.. 
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37/2021 Pán Ševčík - Dovoľujem si zareagovať na odpoveď číslo 25 z VMČ Západ. Kedy bola cyklotrasa na 
Piešťanskej ulici prevzatá mestom? Prečo nebol splnený termín naplnenia vyplývajúci zo zmluvy o dielo?  Boli 
udelené sankcie zhotoviteľovi diela? Ak nie - prečo?          
 

odpoveď: 
UI - Dátum ukončenia prác zo strany zhotoviteľa na investícii „Cyklotrasa Trenčín, SO Ul. Piešťanská“ 

bolo dňa 19.7.2021. 
Dňa 19.7.2021 začalo preberacie konanie. Na preberacom konaní boli zistené nedostatky a chyby 

stavby.  
Určil sa termín ich odstránenia: obratom, najneskôr do 31.7.2021. 
Dňa: 9.9.2021 boli vady diela odstránené, preberacie konanie ukončené, stavba prevzatá. Dátum 

ukončenia preberacieho konania 9.9.2021. Z pohľadu Mesta Trenčín termín naplnenia vyplývajúci zo zmluvy o 
dielo nebol dodržaný na strane zhotoviteľa. Sankcia z nedodržania termínu je v súčasnosti predmetom 
riešenia.. 
 

38/2021 Pán Ševčík - Chcel by som sa spýtať: Prečo zavádzate verejnosť vo veci riešenia statickej dopravy pri 
cintoríne v Záblatí? V odpovedi k požiadavke číslo 21 z VMČ Západ zo dňa 25.08.2021 totiž píšete: “Parkovanie pri 
cintoríne bude riešené po výstavbe cyklotrasy.” Následne na požiadavku číslo 27 z VMČ Západ zo dňa 20.10.2021 v 
tej istej veci píšete, že “Riešenie pripravené zatiaľ nie je a teda nie je určený ani časový horizont.” Kde teda majú 
parkovať návštevníci cintorína v Záblatí? Prečo “v ruka v ruke” s riešením cyklodopravy v tomto úseku nejde aj 
riešenie statickej dopravy v spomínanej lokalite? Vhodným riešením by bolo využiť pozemok nachádzajúci sa medzi 
cintorínom a podchodom pre peších do Záblatia. 
 

odpoveď: 
UM - Nevieme ako zavádzame, keď píšeme, že “Parkovanie pri cintoríne bude riešené po výstavbe 

cyklotrasy.” Stavba cyklotrasy zatiaľ neskončila - nie je skolaudovaná a neexistuje ani porealizačné 
zameranie. Bez porealizačného zamerania to žiaľ nikto z projektantov nedokáže navrhnúť. Jedným projektom 
cyklotrasu a parkovanie nie je možné riešiť, nakoľko výstavba cyklotrás je spolufinancovaná z prostriedkov 
Európskej únie. A keďže EÚ výstavbu parkovísk finančne nepodporuje, musia byť riešené samostatnou 
dokumentáciou. Návštevníci cintorína môžu parkovať všade, kde im to zákon o premávke na pozemných 
komunikáciach dovoľuje - a nemusí to byť práve pred vchodom do cintorína, nemusia sa odviesť autom až k 
hrobu. Na pozemok medzi cintorínom a podchodom sa parkovisko nezmestí, je príliš úzky. 
 

39/2021 Pán Ševčík - Aké riešenie má statická doprava pri ihrisku v Záblatí, keď vo svojej odpovedi číslo 28 tvrdíte, 
že vybudovanie novej stanice PHM nesúvisí so statickou dopravou pri ihrisku v Záblatí? 
 

odpoveď: 
UM - O riešení statickej dopravy pri ihrisku rokujú poslanci MČ západ so súkromným investorom. 

Rokovania podliehajú obchodnému tajomstvu a nie sú verejné. Celkové riešenie je súčasťou pripravovanej 
štúdie na úpravu celého areálu. Keď bude štúdia dokončená, bude zverejnená. Zatiaľ je však iba v štádiu 
rozpracovanosti. 
 

40/2021 Pán Ševčík - K požiadavke číslo 30 z VMČ Západ zo dňa 20.10.2021. Aké konkrétne riešenie vykonal 
zhotoviteľ na zlepšenie odtoku vody z vozovky na ulici Na Kamenci? Dovoľujem si upozorniť na chýbajúce osvetlenie 
nad prechodom pre chodcov pri autobusovej zastávke Vinohrady.        
 

odpoveď: 
UI - Na zlepšenie odtoku bola lokálne zafrézovaná okrajová časť vozovky tak, aby voda odtekala. Ak 

bude problém pretrvávať a nebude badateľné zlepšenie, sme pripravení dané úseky reklamovať. Avšak až v 
budúcom roku, aby bola možná komplexnejšia oprava s ohľadom na zimné obdobie - nepriazeň počasia.  

Lampa bola poškodená zhotoviteľom pri pokládke asfaltu. O probléme vieme a bude odstránený. 
 
 

4. Požiadavky občanov a poslancov. 
 
Pán Štilicha zaslali mailom nasledujúce požiadavky: 
 

1090/2022 Pán Ševčík - Aká sankcia bola uložená zhotoviteľovi diela „Cyklotrasa Trenčín, SO Ul. Piešťanská“ za 
nedodržanie termínu? 
 

1091/2022 Pán Ševčík - Čo sa týka Vašej odpovedi na otázku číslo 38/2021 z VMČ Západ zo dňa 24.11.2021 - 
opätovne sa teda pýtam, ako bude riešená statická doprava pri cintoríne v Záblatí po kolaudácii cyklotrasy Záblatská- 
Bratislavská? Vzniká problém hlavne počas pohrebov. Bol by som rád, keby som dostal relevantnú odpoveď bez tých 
zbytočných ironických poznámok o parkovaní „...autom až k hrobu.“ Je to neúctivé a Vášmu úradu neprimerané. Ako 
iste viete, cintoríny navštevujú hlavne starší ľudia so zníženou schopnosťou pohybu, ktorým pomôže každý ušetrený 
krok.     
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1092/2022 Pán Ševčík - Dovolím si zareagovať na otázku číslo 36/2021 z VMČ Západ zo dňa 24.11.2021 
(reklamácia prepadu na cyklotrase v priemyselnom parku). Myslím si, že keby som aj vykonal v súčasnosti 
fotodokumentáciu, tak tá vám veľa nenapovie, keďže v súčasnosti sa tam nachádza štrkový koberec zo zimnej 
údržby. Avšak navrhujem osobné stretnutie, po vzájomnej dohode, najlepšie po daždi, aby ste zároveň mohli vidieť, 
kde nedochádza k riadnemu odtekaniu dažďovej vody z uvedenej komunikácie. 
 

1093/2022 Pán Ševčík - Chcem sa spýtať, že kedy bude osadený autobusový prístrešok na zastávke Záblatie 
cintorín? Dúfam, že na jeho osadenie nebudeme čakať celý rok 2022. 
 

1094/2022 Pán Ševčík - Plánuje sa aj v rámci rekonštrukcie KD v Zlatovciach vymaľovanie zadnej časti fasády, ktorá 
je celkom ošarpaná? 
 

1095/2022 Pán Ševčík - Plánuje sa zmena MHD aj s prihliadnutím na zmenu miesta pôsobenia obvodnej lekárky v 
Zlatovciach?   
 

1096/2022 Pán Ševčík - Chcel by som požiadať o vyčistenie podchodu pre peších pod železničnou traťou v Záblatí. 
 

1097/2022 Pán Kolář - V súvislosti s odpoveďou na požiadavku č. 35/2021 (osadenie nového stĺpu verejného 
osvetlenia na ulici Zlatovská (za kruhovým objazdom smerom k Benzinolu pri firme Bala)) sa vzhľadom na skutočnosť, 
že do konca januára chýbajú 3 pracovné dni pýtame, kedy reálne bude predmetný stĺp osadený. 
 
 

5. Rôzne 
 
 

Pán Štilicha – V súvislosti s revitalizáciou priestoru medzi KD v Záblatí a objektom bývalej pošty určeným na 
asanáciu - v súčasnej dobe sa na základe dohody členov VMČ pripravuje štúdia riešenia tohto priestoru.  
 

Pán Štilicha – Pán Ševčík tiež navrhol posunutie rokovania VMČ Západ na neskoršiu hodinu. Chcel by som počuť 
vaše názory.     
Pán Guga – V prípade skoršej hodiny išlo o to, aby sa na rokovanie mohli pripojiť ostatní zamestnanci mesta.   
Pán Štilicha – Túto otázku by mal zvážiť predseda VMČ napríklad aj pri nasledujúcom zasadnutí so zohľadnením 
účasti predkladateľov materiálov na prerokovanie.     
 

Pán Barčák – podal informáciu o rokovaní s pánom primátorom, na ktorom mu predložil zámer na odkúpenie 
susediaceho pozemku na rozšírenie parku v Zlatovciach.  
 
 

6.  Záver 
 

 

Na záver predsedajúci VMČ Západ pán Juraj Štilicha ukončil zasadnutie. 
Najbližšie zasadnutie VMČ ZÁPAD sa bude konať podľa harmonogramu vo februári 2022. 

 
 
 
 
Zapísal: Ing. arch. Pavol Guga  
V Trenčíne dňa 26. 1. 2022   
 
 
                                                                                              Ing. Mgr. Juraj Štilicha                                  
                                                                                           predsedajúci  VMČ Západ                          
 


